
REKTOR 

Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 13. 1. 2015 
 
Přítomni: Mgr.Bogan, Doc.Janoš, Doc.Loučka, Mgr.Marková, Ing.Neruda, Ing.Novák, 

Ing.Popelka,  Ing.Richter, Mgr.Vojtíšek, prof.Vráblíková   
Omluveni:  --- 
 
Bod č. 1. Informace z rektorátu - kolegium rektora dne 6 .1.2015   
1. Kontrola úkolů – v termínu byly za FŽP doručeny přehledy akcí na rok 2015. 
2. Čerpání rozpočtu a FRIM UJEP k 30. 11. 2014.    Ing. Janáková 

- FVTM a PF zřejmě rozpočet překročí, ostatní součásti jsou v relaci s plánem 
3. Příprava rozpočtu 2015, harmonogram     Ing. Janáková 

- viz rozeslaná příloha - harmonogram je obsahem shodný s minulými roky. 
- V koncepci přípravy rozpočtu (dotační odpisy, položky vytýkané před závorku aj.) proti 

loňsku nejsou předpokládány žádné změny. Proběhne jednání kvestora s tajemníky. 
4. Kampus – nové informace       prof. Wokoun, Ing. Šumpela, doc. Švec 

- CTPO – administrátorem projektu je Ing. Lašmanský (externí firma) místo Ing. 
Klicnara, architektonická SON registrována MŠMT, vyhlášení soutěže je připraveno 
na závěr ledna. 

- NOBUFAT – schvalovací proces na MŠMT probíhá. 
5. Priority útvaru kvestora pro rok 2015           Ing. Šumpela 

- Příprava rozpočtu. 
- FRIM – technicko-organizační připravenost akcí. 
- Správa majetku – zaměření na údržbu a využití budov. 
- Realizace investiční strategie UJEP – zaměřena na kampus, získat časový předstih 

v přípravě. 
- ZAMO – úpravy systemizace, stanovení kvalifikačních kritérií. 

6. Informace o přípravě protikorupční strategie     Ing. Šumpela  
- Realizace preventivních opatření dle pokynů vlády – jasné kompetence, dokladování 

všech akcí, důsledné a obsahově přesné vedení zápisů z jednání, audity. 
7. Různé - diskuse 

- Nové žádosti o akreditace studijních oborů pokud možno předložit AK do konce 
února, v předstihu předat na rektorát! Bude novela zákona o VŠ platná již od 
9/2015? 

- Dne 30.4. končí projekt pro studenty se SVP, začne pracovat univerzitní Centrum 
podpory. 

- Výroční zpráva (rámcová osnova byla rozeslána) - změn je minimum, po schválení 
VZ fakulty odevzdat na rektorát – T.: 30.6.2015 

- Posuzování VaV – budou změny, ale není dosud stanoveno jaké? 
- IPN KREDO (chemie a chem. průmysl, studium chem. oborů  aj.) – jednání v Praze, 

pozvánka byla doručena a předána na KTEV. 
- Dne 8.1. bylo ustavující jednání předsednictva RVŠ. Bylo jednáno o tezích 

prováděcích vyhlášek k novele zákona o VŠ zaměřených na vzdělávání, akreditaci, 
garanci oborů, vedení závěrečných prací (BP jen pracovníky s vědeckou hodností) aj. 

- Vedení zápisů z jednání - kromě stručného a výstižného obsahu vždy uvádět čísla 
jednací, datum, účastníky jednání, závěry s termíny a odpovědnými osobami, 
rozdělovník, autora zápisu, podpis kompetentní osoby na archivovaném originálu, pro 
vnější styk s razítkem org. jednotky (součásti, katedry a pod).  

- Běží podávání návrhů na rektora UJEP. V červené aule bude 28.1. od 15:00 h. 
představení kandidátů a 4.2. ve 14:00 h. volby.  

Bod č. 2. Studijní obory 
- Environmentální biotechnologie – návrh pro akreditaci n.Mgr. oboru a byl odeslán 

Vědecké radě FŽP. Většinou členů VR byl schválen, zásadní připomínkou je garance 
oboru. Ta bude projednána na VR FŽP ve středu 18.2. od 10:00 h. 

 
Bod č. 3 Rozpočet, financování kateder, rozvrhy, personální zajišt ění výuky a úvazky  



- Rozvrh s výukou všech oborů a předmětů v letním semestru 2015 je zajištěn. 
- Klíčovými body pro financování fakulty zůstává při klesajícím počtu studentů příjem z 

projektů, zakázek, smluvního výzkumu a placených kurzů!    T.: trvale, Z.: všichni 
vyučující  

Různé: 
Děkan 

- Doc. Loučka požádal o uvolnění z funkce vedoucího katedry k 15.1.2015. 
Zastupováním do nástupu nového vedení fakulty po volbách děkana je pověřen Ing. 
Trögl. Zástupcem vedoucího katedry zůstává Ing. Synek. 

- Mgr. Bogan rezignoval na funkci proděkana pro studium k 31.1.2015. O zástupci není 
rozhodnuto, KD bylo požádáno o návrhy. 

- Příprava výroční zprávy za r. 2014 (rámcová osnova s úkoly byla rozeslána) a 
aktualizace DZ na r. 2015.                                           Z.: vedení FŽP  

- Návrh projektu ERASMUS – viz doručený text. 
- VR FŽP – pozvánka s programem na 18.2.2015 byla rozeslána, nadpoloviční většina 

členů potvrdila účast. 
- Udržitelnost končících projektů ENVIMOD a TEMPUS s personálním zajištěním byla 

řešena úpravou smluv Mgr.Kohlové, pí Řebíkové a Ing.Brovdyové na I.Q. 2015 
(vedeny pod děkanem).  

- Neprošel žádný z návrhů projektů TAČR podaných pracovníky FŽP. 
- Průběžně vkládat do STAGu zkušební termíny a výsledky za ZS.   T.: trvale, Z.: 

vyučující  
- SZZ budou 14. a 15. ledna 2015. Zkušební komise jsou jmenovány, pořadí studentů 

bylo stanoveno a vyvěšeno. 
- Placené kurzy CŽV – KPV připraví jednání s Doc. Němcem, Ing. Roubíkovou, 

děkanem a proděkanem pro studium – stanovit termín. Lze zařadit do U3V!                       
Z: KPV  

- FRIM – průběžně podávat požadavky na vybavení laboratoří a laboratorní přístroje 
dle potřeb výuky a VV práce na katedrách!      T.: trvale, Z.: vedoucí kateder 

- Autorské smlouvy z projektu ENVIMOD – odměny v průběhu roku a výplatě 
za 11/2014 nebyly zdaněny. Písemně bylo požádáno Př.F o dodatečné zdanění ve 
výplatě za 12/2014.   

- Děkan má ŘD v týdnu 19. – 23.1.2015, zastupuje Ing. Neruda. 
 

Ing. Novák 
- Jednání AS FŽP bude v závěru ledna – projednání podmínek přijímacího řízení do 

doktorského studia a ADZ na r. 2015.  
- Připravit návrhy kandidátů do voleb děkana FŽP. 
- Účast na přednáškách – kurzech SVP je zajištěna.   

 
Ing. Popelka 

- od 3/2015 – nové výzvy OP VVPI 
- ADZ na r. 2015 - předání AS FŽP a pracovní verze prorektorovi pro rozvoj. 
- MFC – je zprovozněna videokonferenční místnost – požadavek užití předávat na CI. 
- Most - VŠB – připraven projekt rekonstrukce objektu a rozšíření výuky Bc. studia (i 

VH!). 
 

Doc. Janoš  
- Dne 2.2. – studentská konference k projektům IGA. 
- OBDPRO – vložit údaje do 31.1.2015. 
- Laboratoř z Újezdečku – je dohodnuto stěhování do VÚAnCh s doplněním smlouvy. 
- Jsou podávány projekty na bezpečnostní výzkum s Min.V., rektorem byly podepsány. 
- GAČR – FŽP spoluředitelem projektu (Ing. Elsnicová a kol.), který získal ÚACH Řež. 

 
 



Mgr. Bogan 
- Dne 22.1. bude Den otevřených dveří – příprava prezentace v aule a prohlídek 

laboratoří na KTEV, KPV a KIG probíhá, personálně je zajištěno.  
- Gaudeamus Praha – za AS bude vyslána Bc. Handrychová, ze stipendijního fondu 

budou uhrazeny náklady. 
- Harmonogram na r. 2015/2016 – FŽP preferuje ZS 21.9. – 19.12.2015, LS 15.2. – 

21.5.2016. 
- Úřad průmyslového vlastnictví – jsou realizovány jednorázové kurzy k autorskému 

právu pro doktorandy. 
- Vícenásobné uznávání předmětů – pouze 1x a jen v následujícím ak. roku.  

 
Mgr. Vojtíšek  

- Přeúčtování prostředků z výzkumu a IGA realizováno. 
- Nahlásit nové projekty a projekty pokračující – je nutné zavedení středisek! 

 
Mgr. Marková 

– Účast na přednáškách – kurzech SVP zajištěna.   
 

Ing. Neruda  
- Testování studentů z angličtiny pro ERASMUS před odjezdem a po návratu je 

připraveno. 
- 15 zahraničních studentů bude v LS na FŽP v rámci ERASMU a ERASMUS+  
- Nabídka spolupráce pro výrobní a nevýrobní sektor – bude doručena. 
- Informace na stř. školy o Dni otevřených dveří byla odeslána, návštěvy škol 

s prezentací fakulty probíhají. 
 

Prof. Vráblíková  
- Nabídky dalšího vzdělávání v Ústeckém deníku – z UJEP velmi stručná. 
- Projednána účast na přednáškách SVP. 
- Doc. Slavík – účast na výuce předmětu „Vodní režimy v krajině“. 

 
Doc. Lou čka 

– Ing. Štojdl – projednána možnost zaměstnání na plynovém chromatografu. 
 
 
Příští kolegium bude před SZZ v úterý  27.1.2015 od 13:00 hod. KV 211  
  
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan 
 


